
Kolsås	  Vel	  
Referat	  fra	  styremøte	  26.	  August.	  
Til	  stede:	  Trude,	  Terje,	  John,	  Janne	  (Olve	  kom	  senere),	  Bjørn	  har	  meldt	  forfall	  
	  
Saker:	  

1) Etter	  mye	  om	  og	  men	  har	  Brønnøysund,	  bank	  og	  postboks	  	  endelig	  
kommet	  i	  orden:	  siden	  så	  å	  si	  alle	  tingene	  var	  avhengig	  av	  hverandre,	  ble	  
det	  mye	  jobb	  før	  det	  ordnet	  seg.	  (Inkludert	  at	  postboksen	  ble	  sperret.)	  

2) Gogo	  Kebab:	  John	  skrev	  et	  brev	  etter	  en	  henvendelse	  fra	  	  Sameiet	  
Solegladveien	  9/11.	  Vi	  sendte	  brev	  til	  sameiet	  og	  støttet	  dem.	  Nå	  er	  
kiosken	  malt,	  og	  sameiet	  har	  sendt	  nytt	  brev	  til	  kiosken	  og	  takket.	  	  

3) Adminitrativt	  datasystem:	  StyreWeb	  og	  Google	  ble	  diskutert.	  Styreweb	  
har	  flere	  muligheter	  direkte	  for	  foreninger,	  som	  å	  sende	  ut	  faktura,	  
medlemsregister,	  dokumenthåndtering,	  regnskap	  o.a.	  Men	  det	  koster	  litt	  
(ca	  	  150	  kr	  pr	  måned?).	  	  
	  
Fordeler:	  Medlemsregisteret	  blir	  ordentlig	  organisert	  
Fakturaer	  kan	  sendes	  automatisk	  til	  medlemmene.	  	  
Vi	  får	  spart	  alt	  i	  skyen.	  
Alle	  får	  tilgang	  til	  registrene.	  
	  
Etter	  diskusjon:	  Vi	  satser	  på	  StyreWeb,	  og	  tar	  full	  kontingent.	  
Medlemmene	  har	  jo	  fått	  full	  pakke,	  første	  av	  Gjettum	  Vel,	  senere	  av	  oss.	  
Forslag:	  Viktige	  saker	  settes	  opp	  på	  et	  ark	  som	  sendes	  til	  medlemmene.	  
(gangvei,	  hastighet,	  kebabkiosk,	  p-‐parkeringsproblemer	  i	  Toppåsveien,	  
hjemmeside,	  innspill	  til	  kommunens	  veiplan,	  møtet	  om	  utbygging)	  
	  
**:	  John	  ordner	  styreweb	  og	  medlemsregister	  og	  fakturaer	  +	  sporer	  opp	  
individuelle	  medlemmer	  
**:	  	  Arket	  skrives.	  	  
Bør	  sendes	  innen	  ca.	  20	  september	  
	  

4) Til	  bloggen:	  
**	  John:	  gogo	  +	  byggesakmøte	  
**:	  Janne:	  innspillet	  til	  veiplan	  
**:	  Olve:	  Arbeid	  på	  Kolsåsbanen	  
**:	  Terje	  skriver	  om	  p-‐plassen	  når	  den	  er	  ferdig.	  

5) Sponsorfolder	  om	  oss	  og	  for	  eksempel	  Kolsåssenteret.	  	  Skaffe	  sponsor	  
som	  betaler.	  	  	  

6) Facebook-‐reklame	  (1	  dollar	  pr	  dag	  :	  be	  om	  Kolsås-‐brukere).	  Mulighet	  som	  
kan	  vurderes	  senere.	  

7) Forslag	  til	  saker	  fra	  facebook-‐leser:	  Gode	  forslag	  som	  vi	  vil	  gå	  videre	  med	  
neste	  gang.	  

	  
Neste	  møte:	  22.	  Sep.	  (tirsd)	  19.00	  hos	  Trude.	  

	  


